
Referat af møde i IMADAs undervisningsudvalg 24. januar 2014. 
 
Deltagere: Hans Christian Petersen (HCP), Kirsten Markvard Krupa (KMK), Michaela 
Grodon Klitte (MGK), Jessica Carter (JC), Achim Schroll (AS), Wojciech Szymanski (WS), 
Christian F. Sommerlund (CFS), Sabrina Månsson (SM), Yuri Goegebeur (YG).  
Peter Schneider-Kamp (PSK) kom under pkt. 3. 
Afbud: Kristian Debrabant (KD), Jørgen Bang-Jensen (JBJ).  
Referent: Svend Kiilerich (SK). 
 
 
1) Godkendelse af dagsorden. 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
  
2) Godkendelse af referat fra december.  
 
Referatet af mødet 20.12.2013 blev godkendt. 
 
3) Status for nye studieordninger og kurser. 

Kursusbeskrivelser for talentprogrammet er allerede skrevet. HCP foreslår at holde sig til 
dem. Hvis loven træder i kraft, får hvert kursus 4 ECTS ekstra. 

WS bad studentermedlemmerne om deres mening om talentprogrammet til næste møde.  

HCP meddelte, at overgangsordningen snart er på plads. Herefter sendes den til 
undervisningsudvalget. 

Der er et valg undervejs-møde i februar, bl.a. om ændring af studieordning. Det er vigtigt at 
de studerende møder op til dette møde. HCP taler med Lone Seidler Petterson, om mødet kan 
kommunikeres ud via en mailingliste til alle studerende.                  

4) Diskussion af forslag til ny beregning af undervisningsbelastning. 

Det nye forslag til beregning af undervisningsbelastning tager i højere grad end den 
eksisterende beregningsmodel hensyn til antallet af studerende på kurserne.  

Det blev foreslået, at antallet af studerende pr. kursus beregnes ud fra antallet, der går op til 
eksamen. 

AS mente ikke, at der er stor forskel på om et kursus har 100 eller 200 studerende, og 
foreslog, at kurven flader mere ud efter 100 studerende. 

AS påpegede også, at der ikke er så mange studerende på matematik og anvendt matematik, 
og at det nye forslag derfor ikke fungerer optimalt for disse to studieretninger, og at der skal 
kobles til antallet af ECTS.                                                    

HCP mente, at der skal være en minimumstid til forberedelse af et kursus. 



PSK foreslog, at der skulle være forskellige kategorier af bachelorprojekter, da ikke alle tager 
så lang tid som foreslået i det nye forslag. 

YG mente, at der skal være en højere vægt på forelæsningstimer. 

HCP samler synspunkterne fra mødet, og sender dem til undervisningsudvalget, før de sendes 
til studienævnet. 

5) Høringssvar vedr. studiefremdrift. 

Alle studerende skal have 30 ECTS pr. semester. 

Der må ikke være ordinære eksamener midt i semestret.                   

6) Eventuelt. 

CFS mindede om vigtigheden af at følge op på referater. HCP svarede, at han mente at der 
var blevet fulgt op på referaterne, men opfordrede CFS til at meddele, hvis han fandt emner, 
der manglede opfølgning.  
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